
Protokoll - Representantskapsmøte i Arbeiderpartiet i Bergen

Tid: 5. desember 2022

Sted: Lars Hilles Gate 19

Tidspunkt: Kl.18:30 – Kl.20:30

Møteleder: Henrik Jorem

Oppmøte: 47 stk. m/stemmerett, 7 deltok digitalt.

Referent: Stig Morten Frøiland og Haakon Kyrkjebø Nybø

Sak 45/22 Godkjenning av innkalling og dagsorden

Vedtak: Innkalling og dagsorden ble godkjent.

Sak 46/22 Organisatoriske kjøreregler og forretningsorden

Vedtak: Organisatoriske kjøreregler ble tatt til orientering.

Sak 47/22 - Spørretimen:

Medlemmer hadde anledning til å stille spørsmål til våre folkevalgte

representanter. Følgende stilte spørsmål:

1. Even Sørland - Nordhordland Tunnelen/Det er sendt skriftlig spørsmål

2. Roald Kvamme - hvorfor velger man forhandlinger med Høyre?

3. Karl Johan Kirkebø - refleksjon rundt SV sine seire i forhandlingene.

4. Ole Jørgen Johannessen - hvem leder Høyre i Bergen?

Sak 48/22 Fremtiden for Bergen havn

Innledninger ved Eirik Svensson, leder for Vestnorsk

transportarbeiderforbund, Per-Arne Larsen, byråd for finans, næring og



eiendom (V) og Leif Arne Strømmen, NHO Logistikk

Følgende hadde ordet:

1. Anne Grete Strøm-Erichsen

2. Roald Kvamme

3. Helena Haldorsen

4. Geir Steinar Dale

5. Amund Moholdt

6. Henrik Jorem

7. Guri Lindblad

8. Per Rune Henriksen

9. Anne Grete Strøm-Erichsen (andre gang)

10. Amund Moholdt (andre gang)

Styret la frem følgende forslag til vedtak:

Flyttingen av Bergen havn vil skape en historisk mulighet for byutvikling på

Dokken. Arbeiderpartiet er garantisten for at utviklingen av den nye bydelen

skjer på en måte som ivaretar både klimaet og livskvalitet for byens

innbyggere. Arbeiderpartiets mål er at nye Dokken skal bli en bydel for alle.

En ny bydel på Dokken fordrer naturligvis at store deler av havnefunksjonen

flyttes til andre lokaliteter. Arbeiderpartiet ønsker en framtidsrettet havn på

Ågotnes som fremmer Bergen som nasjonal og internasjonal havby. Vi er

opptatt av at havnetilbudet utvikles på en hensiktsmessig måte ut ifra et

fremtidsrettet perspektiv, og vil sikre at havnefunksjoner og havnearbeidernes

arbeidsforhold ivaretas.

Arbeiderpartiet i Bergen vil:

● Bygge en framtidsrettet havn på Ågotnes som fremmer Bergen som

nasjonal og internasjonal havby.



● Vi skal ha flest mulig faste og hele stillinger i Bergen Havn, der vi

ivaretar norske havnearbeideres lønns- og arbeidsvilkår, jobbsikkerhet,

og vår samlede kompetanse på havnedrift i Bergensområdet.

● Havnevirksomheten samles på én lokasjon, og i ett selskap, der det

tilføres tilstrekkelig areal til havnedrift. Bergen kommune bør ha

eierskap i virksomheten som drifter havnen.

● Havnen får midler til å bygge ut i tråd med behovet, slik at Bergen som

maritim by får tilstrekkelig infrastruktur gjennom sjøveien.

Vedtak: Ble vedtatt mot 1 stemme.

Sak 49/22 Forslag til fylkesprogram

Styret la frem sin innstilling.

Even Sørland, Gaute Baarøy og Djani Behram fortalte kort om forslagene som

var sendt fra deres ulike lokallag.

Følgende tok ordet:

1. Hallgeir Hatlevik

2. Roald Kvamme

3. Per Rune Henriksen

4. Christoffer Heggholmen

5. Emil Gadolin

6. Miriam Sorø

Vedtak: Oversendes programnemda på fylket uten realitetsbehandling.

Sak 50/22 Redaksjonskomité til årsmøtet 23

Styret la frem forslag til redaksjonskomite for årsmøtet 2023:

● Fagbevegelsens partilag: Arne Jæger og Vilde Stokken.

● Årstad Arbeidersamfunn: Johannes Bysheim og Joril Christensen.



● Laksevåg Arbeidersamfund: Lars Andreas Eriksen.

● Fana og Ytrebygda Arbeiderpartilag: Sebastian Hauan Stenberg

● Åsane Arbeiderpartilag: Lillian Vangberg og Geir Stadheim Totland

● Bergenhus Ap: Helena Haldorsen og Gaute Baarøy

● AUF: Velger 1stk representant selv

● Leder: Eva Synnøve Hagewick Steigen

Sekretær: En rådgiver fra byrådet

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Sak 51/22 Eventuelt

Ingen saker meldt til eventuelt

Møtet ble hevet kl.21:20


